
VERZOEK aan het Presidium van 25 september 2023  
TOT AGENDERING IN EEN OORDEELSVORMENDE RAADSBIJEENKOMST van de gezamenlijke 
commissies Omgeving en Sociaal, bij voorkeur op woe. 11 oktober 2023

Via het agendaoverleg cie. Omgeving van 20 september 2023

Beste Remy

Graag wil ik vragen om de aanbevelingen van het onderzoek naar jeugdcriminaliteit, zoals 
gepresenteerd in de beeldvormende sessie van woensdag 13 september, te agenderen voor de 
commissie Omgeving (eventueel aangevuld met mensen van de commissie Sociaal).

Begin dit jaar hebben we diverse bijeenkomsten gehad in het kader van het IVP. Tijdens deze 
bijeenkomsten zijn kritische vragen gesteld over het schrappen van aanpak jeugdcriminaliteit in het 
IVP. Hier waren toen al twijfels over.

Afgelopen beeldvormende sessie kregen we een presentatie van het RIEC. Daar werd bevestigd dat 
we het helemaal niet goed doen. Ik ben dan ook van mening dat wij niet van juiste informatie zijn 
voorzien tijdens de behandeling van het IVP. Graag wil ik met andere raads- en burgerraadsleden 
specifiek over het thema jeugdcriminaliteit spreken en over de vraag of we hier niet tóch beleid op 
moeten hebben om daarmee de fout die we mogelijk hebben gemaakt te herstellen, naar aanleiding 
van de aanbevelingen van het onderzoek naar jeugdcriminaliteit. Daarnaast wil ik de andere raads- 
en burgerraadsleden in de gelegenheid stellen om mogelijk andere aanbevelingen uit de presentaties
op de agenda te zetten. 

In beginsel is het de bedoeling om dit oordeelsvormend in de commissie te bespreken om eventueel 
de resultaten besluitvormend te agenderen.

Graag wissel ik hierover van gedachten met de collega-raads- en burgerraadsleden. Daarnaast zou ik 
graag als portefeuillehouder de burgemeester (en tevens eventueel de wethouder met de 
portefeuille jeugd) hierbij aanwezig zien. 

Met vriendelijke groet
Inge Simons. Fractievoorzitter VVD


